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 Protokół nr 171/2023 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 13 lipca 2023 r. 
 

Posiedzenie otworzył Starosta – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi załącznik nr 1/. 
Posiedzenie odbyło się w gabinecie Starosty Nowomiejskiego.  
 
Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem porządku 
obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, , M. Buliński. Stanowi on 
załącznik nr 2.  
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu Nr 170/2023.  
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 170/2023. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
 
Za przyjęciem protokołu nr 170/2023 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                  
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
zatwierdzenia zmian wprowadzonych aneksem nr 1 z dnia 5 czerwca 2023 r. do Regulaminu 
Organizacyjnego Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy w Pacółtowie.  
/na posiedzenie wszedł pan K. Piechocki – kierownik Powiatowego Środowiskowego Domu 
Samopomocy/ 
 
Pan Piechocki poinformował, że zmiana regulaminu związana jest ze zmianą liczby statutowej z 
43 do 46 miejsc dziennych. 
Pani Łątkowska zapytała czy nie będzie problemu z dowożeniem uczestników. 
Pan Piechocki odpowiedział, że na dzień dzisiejszy jednostka dowozi uczestników trzema 
busami. Dodał, że udało się pozyskać 135 000 zł z Państwowego Funduszu Rehabilitacji  Osób 
Niepełnosprawnych na zakup samochodu. Poinformował, że będzie się spotykać z Wójtami w 
sprawie dofinansowania zakupu powyższego samochodu. Nadmienił, że na zakup samochodu 
będzie potrzebne minimum 170 000 zł. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają jeszcze pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali więcej pytań. 
 
Aneks Nr 1 do Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego Środowiskowego Domu 
Samopomocy stanowi załącznik nr 3. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,             
T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Trzecim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zmiany Statutu Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy w Pacółtowie.  
 
Pan Piechocki poinformował, że zmiana statutu związana jest ze zmianą siedziby jednostki, 
która została przeniesiona z budynku internatu przy ul. 3 Maja 24 w Nowym Mieście 
Lubawskim do budynku przy ul. Skrajnej 1 w Pacółtowie oraz ze zwiększeniem liczby 
statutowej uczestników. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
/pan K. Piechocki opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie akceptacji przystąpienia do projektu pt.:”Dostawa i montaż windy w budynku 
administracyjno-biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim.” 
/na posiedzenie weszła pani J. Domżalska – inspektor do spraw pozyskiwania funduszy 
zewnętrznych / 

Pani Domżalska poinformowała, że wniosek o dofinansowanie projektu zostanie złożony  do 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w ramach programu 
„Dostępna przestrzeń publiczna”. Wnioskodawcą i beneficjentem środków będzie Powiat 
Nowomiejski. Okres realizacji projektu planuje się w latach 2023 – 2024. Wnioskowana kwota 
dofinansowania w ramach projektu wynosi 240 000,00 zł (80%), planowany wkład własny 
60 000,00zł (20%).  
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,             
T. Łątkowska, M. Buliński. 
/pani J. Domżalska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
wyboru najkorzystniejszej oferty w trybie podstawowym bez negocjacji  dla zadania pod 
nazwą „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1299N na odcinku Wonna – Jamielnik”.  
/na posiedzenie weszła pani J. Robaczewska – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych/ 
 
Pan Starosta odczytał projekt uchwały.  
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Pani Łątkowska zapytała jaki jest wkład własny Gminy Nowe Miasto Lubawskie. 
Pan Starosta odpowiedział, że na dzień dzisiejszy wkład własny gminy wynosi 0 zł. 
/pan Starosta ogłosił przerwę w posiedzeniu Zarządu/ 
/pan Starosta wznowił posiedzenie Zarządu/ 
Pan Starosta zaproponował, żeby punkt piąty dotyczący podjęcia uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyboru najkorzystniejszej oferty w trybie podstawowym bez negocjacji  dla zadania 
pod nazwą „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1299N na odcinku Wonna – Jamielnik”  oraz 
punkt szósty dotyczący podjęcia uchwały Zarządu Powiatu w sprawie akceptacji  przystąpienia 
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do projektu pt.:  „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1299N na odcinku Jamielnik – Radomno” 
omówić na końcu posiedzenia. 
 
Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
akceptacji  przystąpienia do projektu pt.:  „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1236N Wlk. 
Tymawa – Łąkorz – Wawrowice na odcinku Wielka Tymawa – Łąkorz (etap 2)”.  

Pani Robaczewska poinformowała, że wniosek o dofinansowanie projektu zostanie złożony  do 
Prezesa Rady Ministrów za pośrednictwem Banku Gospodarstwa Krajowego w naborze 
wniosków zgodnie z Regulaminem Szóstej Edycji Naboru Wniosków o dofinansowanie – PGR, 
w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych.  Wnioskodawcą 
i beneficjentem środków będzie Powiat Nowomiejski. Okres realizacji projektu planuje się w 
latach 2024 – 2025. Wnioskowana kwota dofinansowania w ramach projektu wynosi 
szacunkowo 8 000 000 zł.   

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,             
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Siódmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem z firmy COLAS 
POLSKA Sp. z o.o. w sprawie „Modernizacji drogi powiatowej Nr 134N dr. woj. Nr 538 
(Tylice) – Mroczenko”.  
 
Pani Robaczewska poinformowała, że na całym odcinku położona jest warstwa wiążąca,  
potrzebne jest wzmocnienie i powierzchniowe utrwalenie drogi.  
Pani Łątkowska zapytała jaki to jest odcinek. 
Pani Robaczewska odpowiedziała, że odcinek ma długość 5 km. Dodała, że przyspieszenie prac 
wiąże się z tym, że tę część wydatków, która była zaplanowana na przyszły rok musi być 
zaplanowana na ten rok. 
Pan Skarbnik poinformował, że jest to koszt około 29 400 zł, które musiały by być zaplanowane 
w budżecie na ten rok. 
Członkowie Zarządu przychylili się do wniosku firmy COLAS. 
 
Wniosek firmy COLAS stanowi załącznik nr 4. 
 
Pismo z Gminy Nowe Miasto Lubawskie w sprawie realizacji inwestycji na terenie gminy 
stanowi załącznik nr 5. 
/pani J. Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
użyczenia części nieruchomości gruntowych położonych w miejscowościach Rynek, Nowe 
Grodziczno, Lorki, Mroczenko, Trzcin, będących własnością Powiatu Nowomiejskiego. /na 
posiedzenie weszła pani B. Widźgowska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i Spraw 
Gospodarczych / 

Pani Widźgowska poinformowała, że użyczenie nieruchomości jest na wniosek Welskiego 
Parku Krajobrazowego w związku z realizacją projektu „Parki krajobrazowe – bramy Warmii i 
Mazur” dofinansowanego w ramach Funduszy Europejskich dla Warmii i Mazur (FEWiM) 2021-
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2027 w części dotyczącej zadania: Ochrona walorów przyrodniczo krajobrazowych poprzez 
kanalizację ruchu turystycznego na obszarach cennych przyrodniczo. Okres użyczenia 
nieruchomości obejmuje okres realizacji projektu przez Welski Park Krajobrazowy, to jest na 
okres od 1 stycznia 2024 r. do 31 grudnia 2034 r. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Wniosek Welskiego Parku Krajobrazowego stanowi załącznik nr 6. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,             
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością oznaczoną działką nr 488/21 
obręb 9 Nowe Miasto Lubawskie na cele budowlane.  

Pani Widźgowska poinformowała, że chodzi o dysponowanie przez ENERGA – Operator, S. A 
częścią nieruchomości oznaczonej ewidencyjnie działką nr 488/21 obręb 9 Nowe Miasto 
Lubawskie, będącej własnością Powiatu Nowomiejskiego, na cele budowlane związane 
z umieszczeniem sieci kablowego niskiego napięcia. Dodała, że sprawa dotyczy jednego z 
właścicieli garaży przy budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3, który będzie montował bramę 
garażową na pilota. Poinformowała, że firma ENERGA zapłaci powiatowi jednorazową opłatę 
w wysokości 991 zł. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Wniosek firmy CONCEPT stanowi załącznik nr 7. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,             
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie nabycia w formie darowizny nieruchomości gruntowej będącej własnością Gminy 
Nowe Miasto Lubawskie na rzecz Powiatu Nowomiejskiego.  

Pani Widźgowska wyjaśniła, że nabycie nieruchomości gruntowej oznaczonej numerem 
ewidencyjnym 18/41 o powierzchni 0,0781 ha odbywa się na wniosek Zarządu Powiatu w 
Nowym Mieście Lubawskim. Działka stanowić będzie pas drogowy drogi powiatowej nr 1333N 
- Gr.pow. (Iława) – Radomno- Nowe Miasto Lubawskie. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Pisma w sprawie darowizny nieruchomości gruntowej stanowią załącznik nr 8. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,             
T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie rozstrzygnięcia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego prowadzonego 
w trybie podstawowym bez negocjacji na wykonanie zadania: Dostawa wyposażenia oraz 
sprzętu medycznego realizowanego w ramach projektu pt.: „Modernizacja szpitala 
powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim – II”.  
 
Pani Widźgowska poinformowała, że sprzęt z pierwszego etapu przetargu jest już zakupiony i 
jest już w użyciu. Wyjaśniła, że jedna część przetargu zostanie unieważniona ze względów 
formalnych.  
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Opis dotyczący wyboru ofert stanowi załącznik nr 9. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,             
T. Łątkowska, M. Buliński. 
/pani B. Widźgowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Dwunastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia sprawozdania Stowarzyszenia „Amazonki” w Nowym Mieście Lubawskim, 
któremu zlecono realizację zadania publicznego. (umowa 26/2023)  
/na posiedzenie weszła pani M. Jeda – kierownik Biura Audytu i Kontroli/ 

Pani Jeda poprosiła o uzupełnienie uchwały o paragraf 2 w brzemieniu: „ Wykonanie uchwały 
powierza się Przewodniczącemu Zarządu Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim”. 

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 10. 
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,                         
J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Trzynastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia sprawozdania Stowarzyszenia „Amazonki” w Nowym Mieście Lubawskim, 
któremu zlecono realizację zadania publicznego. (umowa 34/2023)  

Pani Jeda poprosiła o uzupełnienie uchwały również o paragraf 2 w brzemieniu: „ Wykonanie 
uchwały powierza się Przewodniczącemu Zarządu Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim”. 

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 11. 
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,                     
J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Czternastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z kontroli 
przeprowadzonej w Powiatowym Środowiskowym Domu Samopomocy w Pacółtowie.  
 
Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 12. 
 
/pani M. Jeda opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Piętnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się ze sprawozdaniem z zakresu 
monitorowania trwałości projektu „Zdalna szkoła”. 
/na posiedzenie weszła pani B. Orłowska -naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji / 

Pani Orłowska omówiła sprawozdania, które stanowią załącznik nr 13. 
/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Szesnastym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pana B. Kurowskiego 
w sprawie dokapitalizowania Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim.  
/na posiedzenie wszedł pan B. Kurowski – dyrektor Szpitala Powiatowego oraz pani                  
W. Jaroszewska – główna księgowa/ 
 
Pan Starosta poinformował, że pan Kurowski wnioskuje o dokapitalizowanie szpitala kwotą 
500 000 zł. 
Pan Kurowski poinformował, że strata szpitala wynosi 2 839 136,28 zł. 
 
Wniosek B. Kurowskiego stanowi załącznik nr 14. 
 
Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zamiaru wniesienia i objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym spółki 
„Szpital Powiatowy w Nowym Mieście Lubawskim spółka z ograniczoną odpowiedzialnością” 
w zamian za wkład pieniężny.  
 
Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,             
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyrażenia zgody na objęcie udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym spółki 
działającej pod firmą Szpital Powiatowy w Nowym Mieście Lubawskim spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością.  
 
Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,             
T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Dziewiętnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z bilansem oraz 
rachunkiem zysków i strat Szpitala Powiatowego (stan na dzień 31.05.2023 r.) wraz z analizą 
kosztów szpitala.  
 
Pani Jaroszewska omówiła bilans szpitala.  
 
Bilans oraz analiza stanowią załączniki nr 15 i 16. 
 
Dwudziestym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się pismem pana                      
B. Kurowskiego w sprawie wyrażenia zgody na czasowe zawieszenie działalności leczniczej 
oddziału dziecięcego  oraz odcinka położniczo-noworodkowego oddziału ginekologiczno-
położniczego rooming-in Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim.  

Pan Kurowski poinformował, że oddziały będą zawieszone w okresie od dnia 19.07.2023 r. do 
dnia 07.08.2023 r. Wyjaśnił, że przyczyną zawieszenia działalności jest brak możliwości 
zapewnienia obsady lekarskiej w oddziale dziecięcym, co skutkuje także brakiem opieki 
neonatologicznej na oddziale ginekologiczno-położniczym rooming-in. 
Pan Kurowski dodał, że zgodę na czasowe zawieszenie oddziałów musi wyrazić Wojewoda 
Warmińsko-Mazurski. 
Pan Buliński zapytał, czy Wojewoda wyraził już zgodę na czasowe zamknięcie oddziałów. 
Pan Kurowski odpowiedział, że Wojewoda jeszcze nie wyraził zgody. 
Pani Łątkowska zapytała czy nie udało się pozyskać pediatrów. 
Pan Kurowski odpowiedział, że niestety nie. 
Pani Łątkowska zapytała, czy w trakcie czasowego zawieszenia oddziałów kadra będzie na 
urlopie. 
Pan Kurowski odpowiedział, że tak kadra będzie w tym czasie na urlopie. 

Pismo B. Kurowskiego stanowi załącznik nr 17. 
 
Dwudziestym pierwszym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem z 
Ministerstwa Zdrowia  w sprawie sytuacji finansowej szpitali w województwie warmińsko-
mazurskim.  
 
Pismo z Ministerstwa Zdrowia stanowi załącznik nr 18. 
/pan B. Kurowski oraz pani W. Jaroszewska opuścili posiedzenie Zarządu/ 
 
/pan Starosta ogłosił przerwę w posiedzeniu/ 
/pan Starosta wznowił posiedzenie Zarządu/ 
 
Dwudziestym drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie wyboru najkorzystniejszej oferty w trybie podstawowym bez negocjacji  
dla zadania pod nazwą „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1299N na odcinku Wonna – 
Jamielnik”.  
/na posiedzenie weszła pani J. Robaczewska – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych/ 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. Najkorzystniejszą ofertą dla powyższej inwestycji 
realizowanej w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych 
jest oferta złożona przez firmę COLAS Polska Sp. z o.o. z Palędzia, cena ofertowa brutto 
wynosi:  7 975 928,17 zł. 
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Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, M. Buliński. 
Pani T. Łątkowska głosowała przeciw.  
Nikt się nie wstrzymał. 
Pani Łątkowska poinformowała, że chciałaby uzasadnić swój głos przeciwny. Dodała, że nie wie 
jaki jest wkład własny Gminy Nowe Miasto Lubawskie oraz jaki jest udział gminy w realizację 
powyższej inwestycji, nie ma deklaracji gminy na dzień dzisiejszy. 
 
Dwudziestym trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie akceptacji  przystąpienia do projektu pt.:  „Przebudowa drogi 
powiatowej Nr 1299N na odcinku Jamielnik – Radomno”.  

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. Wniosek o dofinansowanie projektu zostanie złożony  
do Prezesa Rady Ministrów za pośrednictwem Wojewody Warmińsko - Mazurskiego w 
naborze wniosków zgodnie z ogłoszeniem Wojewody Warmińsko - Mazurskiego z dnia             
19 czerwca 2023r. o naborze wniosków o dofinansowanie budowy, przebudowy lub remontu 
dróg powiatowych i dróg gminnych ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na 2024r. 
Wnioskodawcą i beneficjentem środków będzie Powiat Nowomiejski. Okres realizacji projektu 
planuje się w latach 2024 – 2025. Wydatki kwalifikowane w ramach projektu wynoszą 
szacunkowo 4 087 464,00 zł. 
Pani Łątkowska zapytała jak długi jest powyższy odcinek. 
Pani Robaczewska odpowiedziała, że odcinek będzie miał długość 3,5 km. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,             
T. Łątkowska, M. Buliński. 
/pani Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
/pan Starosta opuścił posiedzenie Zarządu, prowadzenie obrad przejął pan Wicestarosta/ 
 
Dwudziestym czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w wysokości 1.260.000 zł na 
finansowanie planowanego deficytu budżetu oraz spłatę wcześniej zaciągniętych 
zobowiązań.  

Pan Skarbnik poinformował, że kredyt długoterminowy będzie wynosił 1.260.000 zł na 
finansowanie planowanego deficytu budżetu w wysokości 260.000 zł oraz spłatę wcześniej 
zaciągniętych zobowiązań w wysokości 1.000.000 zł. Okres kredytowania ustalono od dnia 
uruchomienia kredytu w 2023 r. do dnia ostatniej spłaty kredytu w 2033 r. Ustalono koszt 
obsługi kredytu miesięcznie, począwszy od 2023 r. do 2033 r. Zabezpieczeniem kredytu będzie 
weksel „in blanco” wraz z deklaracją wekslową. Zobowiązanie z tytułu zaciągniętego kredytu 
pokryte będzie dochodami własnymi budżetu powiatu z tytułu wpływów z opłat stanowiących 
dochód jednostki samorządu terytorialnego oraz subwencji ogólnej.   
Pan Wicestarosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska,      
M. Buliński. 
 
Dwudziestym piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie materiałów planistycznych dotyczących rodzaju i szczegółowości 
składanych materiałów i wniosków, planów rzeczowych, projektów planów finansowych i 
innych materiałów kalkulacyjnych niezbędnych do opracowania projektu budżetu na 2024 r.  
 
Pan Skarbnik omówił kwestię dotyczącą materiałów planistycznych niezbędnych do 
opracowania budżetu na 2024 r. 
Pan Wicestarosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska,      
M. Buliński. 
 
Dwudziestym szóstym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z biuletynami 
Związku Powiatów Polskich oraz z raportem o sytuacji finansowej szpitali powiatowych.  
 
Biuletyny ZPP oraz raport stanowią załącznik nr 19. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pan Wicestarosta zapytał Członków Zarządu czy ktoś chce zabrać głos w punkcie sprawy różne. 
Członkowie Zarządu nie zabrali głosu. 
Wicestarosta podziękował za udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 
 
 

                                                                            Przewodniczący Zarządu               Członek Zarządu 
                                                                                    Andrzej Ochlak                         Jerzy Czapliński 
 
 
Protokół sporządziła                                                                         
Ewelina Kubacka 


